
                                                                                
 

 

 

Protokoll fra styremøte for Fagskolen Vestfold og Telemark    
 

Dato: 24. januar 2025 

Tid: 09.00 – 10.00 

Sted: Teams  

 
Tilstede: Mette Kalve, styreleder (AP), Bjørn Rudborg (AP), Per-Eivind Johansen (H), 
Christine Ingebretsen Rise (LO), Veslemøy W. Gjestrud, Helge Galdal 
(Fylkesdirektøren, Telemark), Emily Geale (Fylkesdirektøren, Vestfold), Stian 
Danielsen (studentrepresentant) og Ståle Langvik (vara, ansattrepresentant) 
  
Fra administrasjonen: Marit Hagen Øygarden  
 
 
Forfall: Egil Aadne (NHO) og Jan Einar Bruun (KS) 
 

Sak 01/25: Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Vedtak: 

Innkalling og saksliste godkjennes 

 

Sak 02/25:  Protokoll fra styremøtet 6. desember 

 

Vedtak: 

Protokoll fra styremøtet godkjennes. 

 

Sak 03/25: Rektors orientering 

• Utdanningstilbud, kvalitet og utvikling   

• Organisasjon 

• Se saksvedlegg. 

 

Vedtak: 

Styret tar redegjørelsen til orientering. Styret godkjenner prioriteringen av prosjekter 

til utviklingsmidler fra HK-dir.  



                                                                                
 

 

 

 

Sak 04/25: Foreløpig regnskapsrapport for 2024 

 
Vedtak:   
Styret tar foreløpig regnskapsrapport for 2024 til orientering. 
 

 

Sak 05/25: Tjenesteytelsesavtale 

    

Vedtak: 

Styret er kjent med at det forberedes en politisk sak i Vestfold som følger opp 

avvikende vedtak om ekstern evaluering hos de to eierne i desember. Styret ber 

derfor om at videre arbeid med tjenesteytingsavtalen avventes til nytt vedtak er fattet 

om dette. 

Styret mener videre at fagskolen nå er på et annet sted enn da vedtaket om ekstern 

evaluering ble fattet, og viser til begrunnelsen i Telemark fylkesting om at skolen i 

realiteten har gjennomgått en grundig ekstern evaluering ved at vi vant 

utdanningsprisen og nå drifter fagskolen med positivt resultat. Styret mener derfor at 

en ny ekstern evaluering ikke er nødvendig. 

Når dette er avklart, tar rektor initiativ til et møte med våre to eiere om 

tjenesteytelsesavtalen.   

 

 

Sak 06/25: Eventuelt  

 

 

Mette Kalve    Marit Hagen Øygarden 

Styreleder    Rektor 

 


